

BRAZIL

Fazenda Do Engenho

Yellow Bourbon - Natural Fermented

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Country:	Brazil
Proucer:	José Ronaldo Junqueira Dias
Region:	Carmo de Minas
Altitude:	1.100 masl.
Farmsize:	240 hec.
Coffee Area:	70 hec.

José Ronaldo is the third generation of a family of coffee producers on the farm. Acquired in 1954 by his grandfather, Ciro Carneiro, the farm from an early age had high productivity and good results in crop management.

The name of the farm, Engenho, can be translated as "Mill".

In 1961, the farm passed to José Ronaldo's father, the well-known Francisco Dias de Castro in the region, known as Chico do Engenho.

In 1968, after the first years of study, José Ronaldo went to Rio de Janeiro to study medicine and specialized in heart surgery. To this day, he divides his time between the operating rooms and the farm, his main passions.

Unfortunately, his father, Francisco Dias, died a few years later, in 1978. The Farm then passed to his wife and was later divided between José Ronaldo and the two sisters in 1984.

Since then, Fazenda do Engenho has been under the management of José Ronaldo. But it was only in 2002 that the farm began to invest in quality, acquiring new structures to benefit the coffee, building drying terraces and also improving post-harvest processes. Recently, in 2017, other major changes were made to the farm, under the guidance of a new technical consultant, with the aim of increasing production and improving the quality of coffees in the cup. Investments were made in updated machinery and new yards.

José Ronaldo is very detailed and has been closely following all these changes. Happy with the result so far, he believes that the farm will take another leap in quality in the coming years.



Coffees

Variety:	Yellow Bourbon
Processing:	Natural, Pulped Natural and Natural Fermented
Grade:	NY2/3 - Scr. 15up



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Tel. +49 (0)40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Tel. +41 (0)41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
Zeppelin Building - 1st floor
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB
UNITED KINGDOM
Tel. +44 (0) 20 7796 2255
E-Mail iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de

BRASILIEN

Fazenda Do Engenho

Yellow Bourbon - Natural Fermented

InterAmerican
COFFEE



Farm Information

Land:	Brasilien
Produzent:	José Ronaldo Junqueira Dias
Region:	Carmo de Minas
Höhenlage:	1.100 masl.
Farmgröße:	240 Hektar
Kaffeefläche:	70 Hektar

José Ronaldo ist die dritte Generation einer Familie von Kaffeeproduzenten auf dem Farmgelände. Der 1954 von seinem Großvater Ciro Carneiro erworbene Familienbetrieb zeichnete sich schon früh durch hohe Produktivität und gute Ergebnisse bei der Bewirtschaftung aus. Der Name der Farm, Engenho, kann mit "Mühle" übersetzt werden. Im Jahr 1961 ging der Betrieb an den Vater von José Ronaldo über, den in der Region bekannten Francisco Dias de Castro, der als Chico do Engenho bekannt war. Nach den ersten Jahren des Studiums ging José Ronaldo 1968 nach Rio de Janeiro, um Medizin zu studieren und sich auf Herzchirurgie zu spezialisieren. Bis heute teilt er seine Zeit zwischen den Operationssälen und dem Anbau von Kaffee, seinen größten Leidenschaften, auf. Leider verstarb sein Vater, Francisco Dias, einige Jahre später, 1978. Der Hof ging an seine Frau über und wurde dann 1984 zwischen José Ronaldo und den beiden Schwestern aufgeteilt.

Seitdem steht die Fazenda do Engenho unter der Leitung von José Ronaldo. Aber erst im Jahr 2002 begann die Farm, in die Qualität zu investieren, indem sie neue Strukturen zum Nutzen des Kaffees erwarb, Trocknungsterrassen baute und auch die Nachernteprozesse verbesserte. Kürzlich, im Jahr 2017, wurden unter der Leitung eines neuen technischen Beraters weitere wichtige Veränderungen auf der Farm vorgenommen, um die Produktion zu steigern und die Qualität der Kaffees in der Tasse zu verbessern. Es wurde in moderne Maschinen und neue Höfe investiert.

José Ronaldo ist sehr detailliert und hat all diese Veränderungen genau verfolgt. Er ist mit dem bisherigen Ergebnis zufrieden und glaubt, dass der Betrieb in den kommenden Jahren einen weiteren Qualitätssprung machen wird.



Kaffees

Varietäten:	Yellow Bourbon
Aufbereitung:	Natural, Pulped Natural and Natural Fermented
Grade:	NY2/3 - Scr. 15up



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Tel. +49 (0)40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Tel. +41 (0)41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
Zeppelin Building - 1st floor
59-61 Farringdon Road - London EC1M 3JB
UNITED KINGDOM
Tel. +44 (0) 20 7796 2255
E-Mail iac.london@nkg.coffee

www.interamericancoffee.de